
    

Skolebestyrelsesmøde 

Mødetidspunkt Torsdag den 29.februar 2024 kl. 16.30 – 18.30            

Mødested Mødelokalet Dybvad Skoleafdeling Mødeleder: MSC       Sekretær: MB 

Deltagere Martin Stenbjerg Christensen (skolebestyrelsesformand) 
Heidi Vagner Svendsen (næstformand) 
Jes Emil Skytte Christensen (forældrerepræsentant) 
Claus Ledet Birkbak (forældrerepræsentant)  
Bianca Dalgaard Svendsen (forældrerepræsentant) 
Kenneth Klitgaard Svendsen (1.supplemant, forældrerepræsentant) 
Thomas Nielsen (2.suppleant, forældrerepræsentant) 
Anne Roland Hejslet (medarbejderrepræsentant) 
Sally Korsgaard (medarbejderrepræsentant) 
Benjamin Grøndallund Jensen (elevrådsrepræsentant)-Afbud 
Frederik Hede Michaelsen (elevrådsrepræsentant)-Afbud 
Gitte Kiilerich (skoleleder) 
Mette Boas (referent) 
 

Fraværende  

 

Indhold Mål/udbytte Metode Forberedelse  

Orientering fra: 
 
Formand 
 
Skoleleder 
 
Medarbejder 
 
Elevrådet 

Være orienteret i forhold til hvad der rør sig på sko-
len/SFO 
 
Husk at vi tager foto 

Orientering fra 
de forskellige 

Ingen  



    

 
 

Referat               GKØ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                          SK 
 
 
 
 
 
 
                          AH 

Fysisk og psykisk apv er afsluttet. Gennemgående tematikker er rumtemperatur, risici for 
faldulykker, lugtgener fra kældere. De viser også at der er et godt arbejdsmiljø på begge sko-
ler.  
 
Der har været brandeftersyn, der resulterer i nye bygningstegninger i Dybvad. 
Der er lagt nye gulve på nogle gangarealer i Hørby og Dybvad. Arbejdet kom som en overra-
skelse for ledelsen m.fl, så derfor flyttede vi akut vinterferiens sfo til Miniklubben. 
Der laves fugearbejde på en del af bygningen i Dybvad i forsommeren, arbejdet forventes at 
vare 10-12 uger. 
 
Vi er pt i gang med skoleårets planlægning, ressourcen meldes ud til ledelsen den 4/3. Di-
verse procedure herfor er godkendt i MED. 
 
Der har været afholdt fastelavn på begge afdelinger med succes 
 
I Hørby er der nu lavet aftale om at fotoklubben, whistklubben, pensionistforeningen, borger-
foreningen og petanqueklubben ift lokaler i Hørby på skole og i miniklub. 
 
SFO i Hørby: der er fejret international pandekagedag, og anderledes aktiviteter i vinterfe-
rien. Fokus pt ved overgangen fra skole til sfo ift. den gode spisesituation  
 
Forfatterdage i indskolingen, samt årlig teatertur til Ålborg Teater med stor succes. National 
trivselsdag i morgen. 
 
Afholdt uge sex i uge 7, de timeløse fags uge.  
 
Der er fokus på sproget eleverne imellem og elevrådet har fået en opgave ind i dette.  
 
Der er fokus på brug af elev-pc’ere, det opleves at de bruges uhensigtsmæssigt og der er 
ikke ram eller strøm tilbage til dagens opgaver. 

 



    

Høring af forslag til 

NTs køreplaner for 

2024-25 

NT har udarbejdet et oplæg til køreplaner for den kol-
lektive trafik 2024-25. 
Oplægget kan ses på dette link: https://www.nordjyllandstra-
fikselskab.dk/Bus---togtrafik/Oplaeg-hovedside/ 

 

Høringssvar skal sendes via mail til kk@frederiks-
havn.dk inden den 11. marts 2024 kl. 15.00. 
 
 

Information og 
drøftelse 

Gennemlæse  
 
 
 

GKØ 

Referat 
 

Der er lagt link ud til forældrene på aula med opfordring til at orienterer sig i og reagere, hvis 
der er noget der forekommer uhensigtsmæssigt.  
Ruten planlægges ud fra kørselsberettiget skolebørn. Ledelsen har haft møde med NT og 
kørselskontoret om især ventetiden efter endt skoledag i Hørby.  

 

Skærmtid UVM er kommet med forslag til skærmtid mv. til sko-
ler/SFO/forældre.  

Drøftelser Kort for-
talt_skærm_grund-
skole_TG.pdf 
(emu.dk) 
 
Kort fortalt - fritids-
tilbud .PDF 
(emu.dk) 
 
Anbefalinger 
Skærmbrug i 
grundskolen.pdf 
(emu.dk) 
 
Skærmanbefalin-
ger fritidstil-
bud_TG.PDF 
(emu.dk) 

MSC 
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Referat 
 

Skærme skal følges op ad god skærmetik i skolen. Nogle elever installerer programmer der 
fylder og som begrænser pc’en som arbejdsredskab. Respekten for skolens ting er en udfor-
dring for nogle elever.  
 
Pc’en er et arbejdsredskab og der udarbejdes et brev med retningslinjer for brug af og an-
svar, når pc’en udleveres i 3.klasse.  
 
Forslag om forældrevejledning forud for udlevering af pc. 
 
Opfordring til at installationer blokeres for eleverne centralt fra.  
 
Pc’erne hjælper vores elever til at understøtte deres læring og er et godt og relevant redskab. 
Dyslektikere og elever der er udfordret på læsning og stavning har god gavn af pc’erne.  
 
Drøftelse af om der skal laves principper for brug af skærm i undervisningen, og hvordan de-
finerer skærmtid. Hvilke retningslinjer har skolen brug for og hvilke opgaver ligger i hjem-
mene. 
 
I skoledelen bruges skærmen læringsmæssigt og ikke som underholdning.  
 
Meget af vores fagstof er digitalt og vi står overfor at forholde os til AI. 
 
SSP skal ud og orientere om brug af digitale devises tidligt i skolegangen.  

 

Budget 2024 Første udkast til budget 2024 fremlægges 
 

Orientering 
Drøftelser 

 GKØ 

Referat Budget fremlagt og godkendt. 
Bestyrelsen tilkendegiver opbakning til ledelsens forslag til besparelse. 
 

 

Princip Første udkast til princip for digital dannelse, inklusion 
samt trivsel og antimobbestrategi er udformet.  

Drøftelse og 
endelig vedta-
gelse 

Gennemlæse ud-
kastene  

MSC, 
GKØ 



    

Princip for digital 

dannelse.docx
 

 

Trivsel og 

Antimobbestrategi.docx
 

Princip for 

inklusion.docx
 

Referat: Udskydes til kommende møde  

Evt.        
 

 

Referat:   

 

Pkt. til kommende møder:  

Rockbussen 

Sedler fra ”kasse” 

Kommunale mål – hvordan er de omsat hos os 


